
Alexandria- viziunea mea 

 

Mereu mi-au placut plimbarile in centrul Alexandriei, iar acesta este motivul pentru care 

am ales sa realizez un desen digital avand in prim-plan acest spatiu atat de drag mie. 

Alexandria este un oras foarte frumos, considerand ca ii lipsesc destul de multe obiective 

care ar creste substantial economia, turismul, bunastarea locuitorilor orasului si nu numai.  

In creatia mea artistica am abordat problema din perspectiva unui “copil” de 18 ani, astfel 

incat am pus accent pe distractie si educatie. Parerea mea este ca un oras nu se poate numi 

neaparat astfel daca nu iti ofera spatii in care sa-ti petreci timpul atat pe vreme rea cat si 

frumoasa. De aceea, consider redeschiderea cinematografului absolut necesara. De asemenea, 

ideea deschiderii unui teatru imi surade, asta nu pentru ca sunt vreo pasionata, dar acest oras are 

foarte multi tineri talentati care in lipsa indrumarii si a unor locuri in care sa-si cultive darul risca 

sa se piarda treptat. 

O alta problema demna de abordat ar fi lipsa unui spatiu dedicat exclusiv cumparaturilor( 

in desenul meu este reprezentat prin geamurile transparente de la sfarsitul centrului Alexandriei. 

Tin sa mentionez ca acestea nu ar impiedica traversarea centrului prin acea parte, acea sticla 

contribuind astfel  la estetica si fiind in acelasi timp si practica. 

In locul fantanii arteziene actuale, cred ca ar arata mult mai bine o statuie reprezentativa 

orasului.  

Despre spatiile verzi pot spune ca sunt multumita de ceea ce s-a realizat pana acum, mai 

ales amenajarile din ultima perioada care vrand-nevrand ne inunda inimile cu bucurie. 

Prin urmare, pot sustine cu fermitate afirmatia ca orasul Alexandria este ca un diamant, 

frumos, dar neslefuit. 
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